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Parketarstvo Matic Rahne s. p.

Podjetje Parketarstvo Matic Rahne s. p. se ukvarja s polaganjem talnih oblog, obnovo
parketa, z manjšimi mizarskimi storitvami, laserskim graviranjem in rezanjem lesenih
plošč. Poleg tega pa v podjetju delujeta še reševanje iz vode ter treniranje vaterpola.

Z zaposlitvijo invalidne osebe nima izkušenj, saj je podjetje dokaj novo, poleg tega pa
delo opravlja tudi pri drugih podjetjih. Spregovorila sva o ergonomiji na delovnem mestu
ter kakšen pomen ima za podjetje zaposlovanje invalidnih oseb. Ker podjetnik za poklic
delovne terapije še ni slišal, sem mu ga predstavila in dala zloženko.

Neža Korinšek Piskar



Orange bar, Leja Kralj s.p.

Orange bar se nahaja v okolici Krškega in je pod vodstvom Leje četrto leto. Po pogovoru 
z lastnico o poznanstvu delovne terapije je povedala, da je za njo že slišala, vendar se ni 
podrobno spuščala v njene značilnosti in storitve. Izročila sem ji zloženko, ji predstavila 
delovno terapijo in spregovorila nekaj besed o promociji zdravja in dobrega počutja na 
delovnem mestu.

Po ogledu lokala sva ugotovili, da bi bilo potrebnih kar nekaj ergonomskih prilagoditev, 
kot so: neustrezna višina police s kozarci, višina pulta, višina koša za smeti, položaj pijače 
v hladilniku, višina miz ipd. Podala sem ji nasvete o pravilnem dvigovanju ter prenašanju 
zabojev in o pravilnem prenosu pladnja s pijačo.

Vodja lokala ni nikoli razmišljala o zaposlitvi osebe z invalidskim statusom, saj je delo v 
strežbi prezahtevno, naporno in zato potrebuje zdrave in močne ljudi.

Teja Strle



Podjetje želi ostati anonimno
Delovno terapijo sem predstavila pri podjetniku, ki se ukvarja z montažo lesenih in pvc 
podov in oblog. Samostojni podjetnik (ki se poimensko ni želel izpostavljati) na področju 
osrednje ter gorenjske regije nudi pomoč pri izvedbi vseh parketarskih del. Njegove 
storitve vključujejo polaganje parketa, laminata, parketa na ključ, obnovo parketa, 
brušenje, lakiranje pa tudi voskanje parketa.
Za delovno terapijo je sicer že slišal, ni pa se pogljabljal v to, kaj delovni terapevti 
počnemo. Zato sem mu na kratko predstavila delovno terapijo in področja delovanja 
delovnih terapevtov.
Pogovarjala sva se tudi o ergonomskem izvajanju dela, saj je gospod omenil, da je v 
preteklosti že imel težave s hrbtom.
Podjetnik nima izkušenj z zaposlovanjem invalidov, saj je v podjetju zaposlen sam, delo 
pa je fizično zahtevno.

Ema Marolt



PROpoint Danijel Zemljič s.p.

Podjetje se ukvarja s čiščenjem poslovnih in bivalnih prostorov. Lastniku sem predstavila 
kaj je delovna terapija in s čim vse se lahko delovni terapevt ukvarja. Za delovno terapijo 
je že slišal, ni pa vedel točno kaj počnemo.

V podjetju je zaposlenih 20 ljudi, od tega imata dve osebi skrajšan urnik in delata samo 4 
ure na dan. Ker pa je delo vseeno fizično zahtevno z veliko prepogibanja in ne 
ergonomskih položajev, lastnik ne namerava zaposliti še kakšne invalidne osebe..

Eva Petrovič



Ključavničarstvo Simon Čadež s.p.
Gre za družinsko podjetje, katerega glavna dejavnost je proizvodnja kovinskih konstrukcij 
po naročilu, predvsem izdelava zaščite za tračne žage. Gre za tri zaposlene, od tega dva 
opravljata delo v proizvodnji, tretja zaposlena pa se ukvarja predvsem z računovodstvom 
podjetja.

V podjetju so za delovno terapijo že slišali, vendar niso vedeli, da je področje delovne 
terapije razširjeno tudi na področju zaposlitvene in poklicne rehabilitacije.

V podjetju niso nikoli razmišljali o zaposlitvi invalidne osebe, saj je delo fizično zelo 
naporno, večino časa poteka tudi stoječe. Vidijo veliko možnosti glede ergonomskih 
prilagoditev (višina delovnih pultov, osvetlitev!); na katerih želijo izboljšave in jih bodo v 
kratkem tudi izvedli. V prihodnje ne razmišljajo o zaposlitvi invalidne osebe, možnost 
vidijo edino na področju računovodstva.

Klavdija Likar



Kovinarske in računovodske storitve 
Marija Petrovčič s.p.

Podjetje se ukvarja z računovodstvom, kovinarstvom, obdelavo lesa, s prevozi oseb in
umetniškimi deli.

Delovne terapije niso poznali, zato sem jim predstavila naš poklic ter razložila, s čim se
delovni terapevti ukvarjamo. Razložila sem jim vlogo delovne terapije na področju dela,
zaposlovanja in vračanja na delo. Pogovorili smo se tudi o promociji zdravja in dobrega
počutja na delovnem mestu ter ergonomskih prilagoditvah.

V podjetju so imeli v preteklosti izkušnjo z zaposlitvijo osebe z invalidskim statusom.
Delavki se je podjetje prilagodilo in ji omogočilo ustrezno delovno mesto za njene
zmožnosti in sposobnosti. Oseba je delala v računovodstvu oziroma knjigovodstvu za
skrajšan delovni čas.

Anja Marolt



Okrepčevalnica Pr’ Teji 
Okrepčevalnica Pr’ Teji, je gostinski lokal v Zgornjo Savinjski dolini, kjer delam preko študenta tudi
sama.

Govorila sem s šefico lokala, ki je povedala, da je za delovno terapijo že slišala, vendar nima nobenih
posebnih izkušenj. Povprašala sem jo, če že ima kakšne izkušnje z zaposlitvijo invalidne osebe oz. če bi
zaposlila invalidno osebo, če bi imela možnost. Odgovorila mi je, da izkušenj z zaposlovanjem invalidne
osebe še nima, vendar bi dala vsakemu posamezniku priložnost, vendar je odvisno za kakšne vrste
primankljaj gre. Pripomnila je, da bi delo tej invalidni osebi prilagodila.

Z njo sem se pogovorila tudi o promociji zdravja in dobrega počutja na delovnem mestu ter ji
predstavila ergonomska načela in predlagala prilagoditve delovnega okolja. Na koncu sem ji izročila še
zloženko o delovni terapiji.

Urška Sovinšek



Cleanoholic Jani Labaš s.p

Podjetje se ukvarja z globinskim in mokrim čiščenjem avtomobilov, sedežnih, jogi
vložkov s pomočjo večnamenske naprave.

Podjetje upravlja skupaj z njegovo partnerico in izkušenj z zaposlovanjem invalidov
nimata, saj je fizično zelo napono delo. Ker za delovno terapijo še nista slišala, sem jima
predala zloženko o delovni terapiji in jima na kratko razložila s čim se delovni terapevti
ukvarjamo in kje nas lahko najdeta.

Bila sem zraven, ko je gospod globinsko čistil avto, kjer sem opazila, da so položaji v
katerih večino časa izvaja storitev zelo neugodni za telo. Povedala sem jima malo o
pravilnem sklonjevanju, o uporabi pripomočkov, ki jima lahko olajšajo delo, saj večino
časa preživita sklonjena proti tlom.

Maja Šimek 



Inštalacije pri gradnjah Jože Žmuc s.p.
Inštalacije pri gradnjah Jože Žmuc je  majhno podjetje, v katerem se ukvarjajo predvsem z istalacijskimi 
deli za ogrevanje in vodovodi. Predstavila sem delovno terapijo, s čim se ukvarjamo, naše področje 
dela...

Delo zahteva veliko natančosti, včasih je tudi nevarno. Pogovor je nanesel na področje ergonomije, 
predstavila sem ergonomska načela v delovni terapiji. Pregledali smo delo podjetja in se pogovorili o 
izboljšavah. Lastnik je povedal, da za delovno terapijo do nedavnega še ni slišal in da ga je presenetilo 
kako neke malenkosti, ki jih neštetokrat ponavljaš, vplivajo na naše telo in počutje.

Podjetje ne zaposluje nobenega invalida in meni, da bi to težko spremenili, saj je delo prezahtevno in  
fizično naporno.

Lara Legat



Galana s.p.
Podjetje Galana se ukvarja z montiranjem in servisom klimatskih naprav. Ima majhno število zaposlenih, 
delo pa, razen administracije, poteka na terenu po celi Sloveniji.

Dosedanje izkušnje z zaposlovanjem invalidov niso imeli, kar dobro pa jim je bila znana delovna terapija. 
Kljub temu, da se je lastniku zdela ideja zaposlovanja oseb z zmanjšano zmožnostjo zanimiva, je 
povedal, da zaradi narave dela in majhne količine zaposlenih o tem še nikoli ni razmišljal.

Delo je zelo fizične narave, večkrat naporno in zahtevno, kar se lahko kaže z bolečinami v kolenih ter 
hrbtu. Lastniku se trenutno spremembe in prilagoditve dela na terenu ne zdijo izvedljive, zato sva se bolj 
posvetila prilagoditvam administrativnega dela, ki poteka v njegovi pisarni na domu. Gospod ima 
primerno delovno okolje (stol, višina mize). Predlagala sem tudi dvignjen monitor in več aktivnih 
odmorov. 

Lana Arbi



Trgovina Svečka s. p.
Trgovina Svečka ima veliko ponudbo darilnega in žalnega programa. Prodajajo vse vrste sveč, izdelujejo 
ikebane, čokolade s posvetili ter zavijajo sveče in darila.

Lastnica pravi, da nikoli ni imela zaposlene invalidne osebe in zaenkrat tudi ni razmišljala o tem. Meni, 
da bi sama narava dela lahko marsikomu predstavljala težavo.

Za delovno terapijo je že slišala, vendar ni vedela kaj to je. Predstavila sem ji delovno terapijo na 
področju dela ter zraven priložila zloženko o delovni terapiji. Zaradi pretežno stoječega dela, sva se 
pogovorili o ergonomskem izvajanju dela ter o ergonomskih prilagoditvah na delovnem mestu.

Maja Mešiček



PRIPRAVA IN RAZVOZ HRANE, 
IGOR MARIN S.P.

Tako kot že ime pove, je to privatno gostinsko podjetje, ki se deli na dve enoti: Taverna Rovn in menza 
znotraj podjetja Domel d.o.o v občini Železniki. Govorila sem tako z direktorjem svojega podjetja Igorjem 
Marinom in njegovim sinom Rokom Marinom, ki vodi gostinsko delo znotraj menze v Domelu. 

Kako je pogovor izgledal? Predstavila sem jima našo stroko, kaj vse pod zaposlovanje invalidov spada 
(namen zaposlovanja takih oseb, kdo vse je lahko s statusom invalida), možne prilagoditve delovnih 
mest ter ali bi zaposlil invalidno osebo, pretekle izkušnje z invalidi na gostinskem področju…

Izkušenj tako Rok kot Igor še nista imela v svojih karierah. Kar pa se tiče zaposlovanja pa sta po resnici 
povedala, da ga znotraj takega podjetja ne bi upala imeti, saj menita, da more biti oseba pri opravljanju 
še tako lažjih nalog, natančna, precizna (uporaba nožev) in mogoče je taki osebi delo v kuhinji tudi 
prezahtevno. Oba imata majhen kadra, kar posledično pomeni, da je premalo ljudi, da bi lahko nekdo 
imel tako osebo še pod nadzorom (da ne bi prihajalo do nesreč ter da je delo opravljeno tako kot mora 
biti). Problem se pokaže tudi v tem, da imata gostinske prostore v najemu preko podjetja Domel ter če 
bi želeli prilagoditi taki osebi prostore, bi moral to odobriti tudi vodilni podjetja Domel oziroma pride do 
investitorskega problema.

Laura Brišar



IMPOL d.o.o
… je proizvodno in storitveno podjetje v Slovenski Bistrici. Ukvarja se z predelavo in proizvodnjo
izdelkov iz aluminija (cevi, profili, pločevina) ter zaposluje okoli 1500 ljudi. Spada med 10 največjih
izvoznikov v Sloveniji. Prisotno je na 50 trgih, poslovno pa največji delež predstavljajo Nemčija, Italija in
ZDA. Je del skupine Impol, ki v regiji med drugim obsega še podjetji v Srbiji in na Hrvaškem.

Sam sem v kontakt stopil z manjšim obratom, ki deluje v sklopu podjetja. Sami imajo veliko izkušenj z
zaposlovanjem invalidov, ki to postanejo v delovnem procesu. V primeru da jim dela, ki so ga opravljali
do sedaj ne morejo prilagoditi v taki meri, da bi ga kljub njihovim omejitvam lahko opravljali imajo v
podjetju delujoč poseben oddelek imenovan UNIDEL, v katerem so poleg ostalih zaposleni tudi invalidi
različnih kategorij. Posamezniki opravljajo lažja dela kot so urejanje okolice, šivanje rokavic, pranje
delovnih oblek, likanje in podobno.

Delovna terapija jim je sicer kot stroka znana vendar veliko o njej ne vedo. Na kratko sem predstavil naš
poklic, kaj počnemo in tudi kakšna je lahko naša vloga pri poklicni in zaposlitveni rehabilitaciji.

Luka Tropan

https://sl.wikipedia.org/wiki/Slovenska_Bistrica
https://sl.wikipedia.org/wiki/Aluminij
https://sl.wikipedia.org/wiki/Slovenija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Nem%C4%8Dija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Italija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Zdru%C5%BEene_dr%C5%BEave_Amerike
https://sl.wikipedia.org/wiki/Srbija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Hrva%C5%A1ka


Gradbeništvo in avtoprevozništvo 
Rošer Franc s.p.

Podjetje se ukvarja predvsem s predelavo lesa in postavljanjem lesenih objektov, nadstreškov ipd. Je 
podjetje z malo zaposlenimi, delo pa poteka na žagi kot tudi na terenu.

Izkušnje o zaposlitvi osebe s statusom invalida nimajo, saj je narava dela precej nevarna (delo na terenu, 
na višini, upravljanje različnih strojev…), zato tudi menijo, da sama zaposlitev ne bi bila smiselna, razen v 
primeru, da bi oseba delovala na administrativnem področju.

Delovno terapijo poznajo bežno, zato sem jim jo bolje predstavila. Omenila sem jim promocijo in 
ohranjanje zdravja, možnosti prilagoditve delovnih mest, ergonomska načela, kjer pa so me upozorili, da 
se večino ergonomskih načel držijo ter da uporabljajo različne prilagoditve okolja, od različnih stojal, 
pripomočkov, uporaba različnih ročnih strojev, da delo poteka varneje in hitreje, konstantna uporaba 
viličarja ipd.

Damjana Rošer



KATA Shopfitting & Design
Predstavitev delovne terapije sem izvedla v podjetju Kata v Preserjah pri Radomljah. Gre za ekipo
arhitektov in oblikovalcev, ki se ukvarja z oblikovanjem in opremljanjem prodajnih in vseh ostalih
prostorov in ambientov. Nudijo kreativne in celostne rešitve na področju notranje opreme trgovskih,
poslovnih in zasebnih prostorov, od idejne rešitve do izvedbe in montaže.

Na predstavitvi je bil prisoten direktor podjetja ter nekaj zaposlenih. Na začetku sem jih povprašala o
poznavanju delovne terapije. Nekateri so približno vedeli s čim se ukvarjamo, vendar sem vseeno
razložila, kdo smo delovni terapevti in kaj počnemo. Predstavila sem tudi naše vlogo na področju
dela ter poklicne in zaposlitvene rehabilitacije.

V podjetju zaenkrat še nimajo izkušenj z zaposlovanjem invalidne osebe. Povedala sem o pomenu in
vzpodbudah za zaposlovanja invalidne osebe za delodajalca in celotno podjetje.

Ana Novak



Podjetje RIMAZ
Delovno terapijo sem predstavila v podjetju, ki ga je vodil moj oče. Gre za družinsko podjetje RIMAZ
d.o.o., kjer se ukvarjajo predvsem s prodajo industrijskih in specialnih maziv. Podjetje se je ustanovilo
leta 1992 in imajo zdaj zaposlene 4 osebe. Zastopajo različne firme iz Nemčije in Švice..

Zgodovine zaposlovanja invalidne osebe nimajo, saj je delo fizično in potreben je izpit za avto, saj
vsakodnevno razvažajo produkte po celi Sloveniji. Zato nikoli niso razmišljali o zaposlitvi invalidne
osebe, saj se jim ni zdelo primerno delo.

O delovni terapiji niso vedle veliko, zato sem jim predstavila pomen delovne terapije in kaj je naše delo.
Pogledali smo tudi pisarno in skladišče, kjer sem jim lahko svetovala, kaj bi lahko izboljšali/prilagodili, da
bi posledično lažje opravljali svoje delo. Dala sem jim tudi nekaj nasvetov o skrbi zase, saj veliko časa
preživijo za volanom in opravljanju fizičnega dela

Taja Rupar



FOTO PRAVLJICA ŽIVLJENJA s.p
Podjetje v katerem sem bila se imenuje Foto pravljica življenja. Gre za mlado s.p podjetje, ki se nahaja v 
okolici Kamnika, ukvarjajo pa se z fotografirnjem nosečnic, novorojenčkov, otrok, mladostnikov, 
starejših, družinskim fotografiranjem, portreti, poročnim fotografiranjem , itd,..

Z lastnikom podjetja sem v preteklosti že sodelovala, saj je lastnik moj brat in tudi logo za podjetje je 
moje delo. Ravno, ker imam z lastnikom podjetja tako dober odnos je bil obisk pri njem še toliko bolj 
zanimiv, saj sem lahko videla ali me posluša kadar doma razlagam o študiju delovne terapije. Pesenetilo 
me je koliko ve o sami delovni terapiji ter kako ergonomsko ima urejeno svojo  pisrno. Opozorila sem ga 
na pomembnost položaja telesa tudi med samim fotografiranjem in ne samo kadar ima delo za 
računalnikom.

Pri zaposlovanju gibalno ali duševno oviranih oseb se oseba še ni srečala. Kljub temu pa pravi, da bi 
vsakemu dal priložnost da se izkaže in tudi dokže, torej ta vrata pušča odprta.

Lea Šlebir



TRAMPOLIN PARK WOOP!
WOOP! Trampolin park je največji trampolin park v Sloveniji, ki skrbi za zabavo vseh generacij, od 
najmlajših in tudi najstarejših. Enota se nahaja v Ljubljani, kjer lahko obiskovalci skačejo po trampolinih, 
plezajo po interaktivih plezalnih stenah in vadiji gimnastične elemente. Na voljo je tudi praznovanje 
rojstnih dni in obisk osnovnih in srednjih šol v sklopu športnih dni.

Podjetje v trampolinski enoti nima izkušnje z zaposlitvijo invalidnih oseb, saj delovno mesto ni primerno, 
vendar puščajo odprto možnost za zaposlitev na recepciji ali v pisarni. Delovno terapijo nadrejeni 
poznajo in so zanjo že slišali. Pogovorili smo se o ergonomiji na delovnem mestu zlasti pri delu za 
računalnikom v pisarni in na recepciji.  

Jan Mastinšek



MOBILNI VULKANIZER d.o.o
Vulkanizerstvo Košan je podjetje, ustanovljeno leta 2009 in se nahaja v središču občine Selnica ob 
Dravi. Gre za družinsko podjetje, v katerem so zaposlene tri osebe.

Izkušnje z zaposlitvijo invalidne osebe nimajo, saj je delo, ki ga opravljajo fizično naporno, izvajajo pa 
tudi delo na terenu; pri njihovem delu je, kot je šef izpostavil sam, potrebna hitrost in natančnost.

Za delovno terapijo v podjetju še niso slišali, zato sem jim tudi sama predstavila naš poklic. Ker je 
njihovo delo naporno, delo izvajajo v različnih tudi nepravilnih položajih, sem nekaj besed namenila tudi 
ergonomiji na delovnem mestu.

Julija Harih



Poslovni sistem MERCATOR d.o.o.
Gre za eno največjih gospodarskih družb v Sloveniji, ki danes na štirih trgih zaposluje več kot 20.000 
ljudi. Osnovna dejavnost družbe je prodaja izdelkov za vsakdanjo potrošnjo, ločeno poslovno področje 
pa predstavljata program izdelkov za dom in veleprodaja.

Jaz sem govorila z zaposleno poslovne enote v Hočah, ki pravi, da tam nimajo izkušenj z zaposlovanjem 
invalidnih oseb. Povedala pa mi je za Družbo Mercator IP d.o.o. (invalidsko podjetje), ki posveča 
posebno skrb prilagoditvi delovnih mest, tam invalidne osebe opravljajo lažja dela, posamezniki pa 
imajo tudi prilagojen delovni urnik.

Ker zaposlena še ni slišala za delovno terapijo, sem ji naš poklic predstavila in izročila zloženko. 
Predstavila sem ji tudi ergonomske prilagoditve delovnega mesta in varno dvigovanje bremen, ker 
opravlja pretežno stoječe in fizično naporno delo.

Aneja Arnuš



Podjetje želi ostati anonimno
Delovno terapijo sem predstavila v podjetju, ki se ukvarja z vzdrževanjem, čiščenjem ter upravljanjem 
poslovnih in stanovanjskih prostorov ter hišnim servisom. Delo opravljajo predvsem na štajerskem 
področju in imajo 47 zaposlenih. Iz poslovnih razlogov je direktor izrazil željo, da bi ostali neimenovani.

Govorila sem z direktorjem, ki je za delovno terapijo že slišal. Ena izmed njegovih bližnjih je namreč 
delovna terapevtka. Vedel je kje dela, ni pa vedel kaj počne. Zato sem mu najprej predstavila delovno 
terapijo, nato pa predstavila, kaj bi lahko delovni terapevti naredili za njihovo podjetje (predvsem 
ergonomski ukrepi in promocija zdravja) in dodala nekaj primerov iz vsakdanjega življenja.

V podjetju imajo zaposlena dva invalida, ki delata s skrajšanim delovnim časom kot vzdrževalca. Direktor 
je povedal, da sta bila oba, pri njih, zaposlena že pred invalidnostjo, kar je bil poglaviten razlog, da sta 
ostala zaposlena. Iskreno je priznal, da bi se zelo težko odločil za zaposlitev invalidne osebe, ki pred tem ni 
bila zaposlena v njihovem podjetju. To, zaradi narave njihovega dela, zahteva veliko usklajevanj s 
preostalimi zaposlenimi, tako časovnih kot tudi koordinacijskih. Do spodbud namenjenih delodajalcem je 
imel pozitivno mnenje, vendar je povedal, da se izključno zaradi njih ne bi nikoli odločil za zaposlitev 
invalidne osebe.

Sara Drevenšek



KIN.SI d.o.o.
je podjetje, ki se ukvarja z računovodskimi, knjigovodskimi in revizijskimi dejavnostmi ter davčnim 
svetovanjem. Gre se za mikro podjetje, kjer je zaposlenih 5 oseb.

Na začetku sem jim na kratko predstavila kaj je delovna terapija, na kar so mi povedali, da so zanjo že 
slišali in se z njo tudi srečali. Ker je njihovo delo predvsem sedeče so že bili na srečanju, kjer so izvedeli 
veliko koristnih informacij glede pravilno urejenega delovnega okolja in primerne drže za računalnikom, 
tudi iz strani delovne terapevtke.

Izkušnje z zaposlitvijo invalidne osebe sicer še niso imeli, vendar pa menijo, da glede na naravo 
njihovega dela to ne bi bil ravno problem in bi tudi taki osebi dali priložnost.

Anja Slapšak



BTC CITY LJUBLJANA
je slovensko podjetje s sedežem v Ljubljani, ki deluje na področju upravljanja in razvoja poslovnih 
nepremičnin. Pod blagovno znamko BTC City v Ljubljani upravlja enega izmed največjih poslovnih, 
nakupovalnih, rekreativno - zabaviščnih in kulturnih središč v Evropi, poleg tega pa upravlja še 
nakupovalni središči v Novem mestu in Murski soboti. 

Govorila sem z vodjo kadrovske službe v BTC CITY LJUBLJANA - Alen Hliš, kateremu sem predstavila 
delovno terapijo in možnosti, kjer bi lahko delovni terapevt pomagal zaposlenim, da bi izboljšali svoje 
zdravje in zmanjšali število bolniških staležev. Sicer smo že sodelovali skupaj, ko sva s sošolko 
prilagodili njegovo pisarno po ergonomskih načelih. 

V podjetju je zaposlenih trenutno 7 invalidnih oseb. Nekaj oseb se poškoduje tudi na delo - poškodbe 
hrbtenice ali udov (težja fizična dela, dela z viličarjem,..). BTC v tem primeru s pomočjo zdravnika 
prilagodi delo - omejitev dviga bremen, kombinacija sedečega in stoječega dela, premestitev dela v 
pisarno,..

Manja Hliš



2d ambienti 
2d ambienti je podjetje, katera osnovna dejavnost je opremljanje poslovnih prostorov. Gre za manjši 
d.o.o. ustanovljen leta 2013 pod vodstvom dveh solastnikov.

V podjetju ni zaposlenih invalidnih oseb. Lastnik s katerim sem se pogovarjala in mu predstavila delovno 
terapijo in njeno domeno, je pojasnil, da obstaja več faktorjev, zakaj v podjetju invalidnih oseb ni oz. 
zakaj ne razmišlja o zaposlitvi le teh. Majhnost podjetja in univerzalnost delovnih nalog, ki jih opravljata 
samo dva zaposlena, sta glavna razloga. Naloge, ki jih izvajata, se razprostirajo od pisarniškega in 
računalniškega dela do tudi terenskega. Bolj natančno povedano vsak izvede svoj proces, ki vključuje 
pridobivanje stranke, sklepanje posla, pisanje ponudbe z izrisi pohištva, nabavo materiala ter dostavo in 
montažo naročenih izdelkov.

V primeru povečanja podjetja pa se lastnika ne bi branila sodelovanja z invalidno osebo, saj bi s 
povečanjem števila zaposlenih lažje razdelili delo. Gibalno ovirani bi lahko izvajali pisarniška dela, kot je 
pisanje ponudb, risanje, odgovarjanje na e-pošto, urejanje spletne strani, medtem ko bi drugi npr. 
naglušni lahko pomagali pri montaži pohištva.  

Pia Winkler



Zavod Grunt
Grunt, zavod za socialno podjetništvo na podeželju je Zaposlitveni center, ki zaposluje težje zaposljive 
osebe v sekundarni kmetijski dejavnosti. Status Zaposlitvenega centra je dobil leta 2015. Ustanovljen je 
bil z namenom, da zagotovi nova delovna mesta težko zaposljivim invalidom s podeželja v lokalnem 
okolju. Trenutno je zaposlenih 5 invalidnih oseb, ena je v procesu zaposlitvene rehabilitacije 
(usposabljanja), strokovni delavec in direktor. 

Delo zajema peko piškotov, delo v sirarni in zunaj, v sodelovanju s kmetijo Zadrgal. Izdelujejo mlečne 
izdelke (sir, skuta, jogurt, maslo, sladka in kisla smetana), piškote, testenine, marmelade, vložnine, 
sokove in sirupe. Izdelke prodajajo v prostorih zavoda, na tržnicah, pri lokalnih ponudnikih in stalnih 
odjemalcih.

Maja Brišnik



Mizarstvo Kupec
Podjetje pri katerem sem bila se imenuje Mizarstvo Kupec, ki je družinsko podjetje kjer se  ukvarjajo  z 
izdelavo pohištva po meri, izdelavo oken, notranjih vrat, pergol in drugih lesenih izdelkov že skoraj 30 
let.

Ključnim zaposlenim sem predstavil promocijo zdravja, ohranjanje zdravja, prilagajanje okolju ... 
Glavni zaposleni so me z veseljem poslušali in tudi ideje o ergonomskih prilagoditvah so se jim zdele 
zanimive, saj je delo na nekaterih  delovnih mestih zelo naporno in bi v prihodnje delali tudi na tem.

Pri vprašanju ali zaposlujejo invalide so mi povedali, da so o tem že razmišljali vendar se jim zdi delo, ki 
ga delavci opravljajo v podjetju izjemno odgovorno, nevarno in zahteva veliko mero natančnosti, fizične 
moči  in predzanja. 

Eva Gorenjak



POVŠE METAL d.o.o.
Povše Metal d.o.o. je proizvodno podjetje, ki se ukvarja z  laserskim razrezom pločevine in cevi, z 
izsekovanjem, krivljenjem, robotskim varjenjem ter varjenjem in vtiskovanjem matic ter vijakov.

Odgovorni v podjetju s katerim sem se pogovarja je sicer že slišal za delovno terapijo, vendar ni vedel 
točno kaj je delovna terapija in s čim se delovni terapevti ukvarjajo. Podjetju sem zato najprej 
predstavila delovno terapijo in jim predstavila domeno DT na področju dela, promocijo zdravja, nasvete 
za ohranjanje zdravja na delovnem mestu ter prilagoditev delovnega okolja, da bi bilo le-to bolj varno in 
ergonomsko bolj primerno delavcem. Predala sem jim tudi informacije o tem, kaj vse prinaša 
zaposlovanje invalidov.

V podjetju nimajo zaposlenih invalidnih oseb, o tem tudi nikoli niso razmišljali, saj je delo v njihovem 
podjetju fizično zelo naporno, zahteva veliko fizične moči in je lahko nevarno, prav tako pa je potrebno 
veliko znanja in natančnosti za rokovanje s stroji. Prav tako so mnenja, da nekaterih stopenj proizvodnje 
v njihovem podjetju ni mogoče prilagoditi invalidnim osebam.

Patricija Gorjup



DM Drogerie Markt d.o.o.
Götz Werner je leta 1973 razvil koncept samopostrežnih drogerij v Nemčiji. Leta 1976 se je podjetje 
razširilo v Avstrijo in kasneje še v druge evropske države. Leta 1993 se je odprla prva DM poslovalnica v 
Sloveniji in sicer v ljubljanskem Intersparu. Danes pa je po vsej sloveniji več kot 100 prodajaln. DM 
podjetje je danes eden izmed največjih drogeristev v srednji in vzhodni Evropi in je zastopamo v 14 
evropskih državah. 

Govorila sem s poslovodjo DM poslovalnice na Jesenicah, kateri sem predstavila delovno terapijo in ji 
dala zloženko. Predstavila sem ji ergonomske prilagoditve okolja in varno dvigovanje bremena, ker v 
podjetju poteka predvsem stoječe in fizično napornondelo. 

V podjetju nimajo zaposlenih invalidov, saj je delo fizično naporno in tudi sama poslovalnica je 
neprilagojena.

Lana Jusufagić



TIP TOP lepotni salon
TIP TOP lepotni salon je salon za nego las in telesa v Brezovcih. Ponujajo frizerstvo, nego obraza, 

nego telesa, masažo, manikuro, pedikuro in depilacijo. 

Pri zaposlovanju invalidov lastnica nima izkušenj, niti želje po tem, saj je mnenja, da to nebi bilo 

možno zaradi pomanjkanja prostora za delo, hitrega tempa v salonu in nasploh tudi napornega 

fizičnega dela.

Z delovno terapijo se v življenju še niso srečali, niti slišali, po moji predstavitvi pa so nad njo bili 

pozitivno presenečeni in zelo navdušeni. Pogovorili smo se tudi o ergonomskih vidikih delovnega 

mesta in raznih prilagoditvah pripomočkov v salonu, ki jim bodo prišle prav in so se jim zdele 

uporabne.

Anja Kučan



Urarstvo Danijela Velikonja, s.p.
Urarstvo Danijela Velikonja, s. p. je majhno podjetje v Vipavski dolini, ki se ukvarja s popravilom in
izdelavo ur in drugih urarskih izdelkov. Z zaposlovanjem invalidov nimajo izkušenj, urarna pa ima
prilagojen vstop za invalide s klančino. Sicer je zaposlena povedala, da si želi povečati sam prostor
urarne, da bo tako še bolj dostopen za vstop z IV.

Zaposleni sem predstavila delovno terapije, za katero je že slišala, a ni točno vedela, kaj delovni
terapevti delajo, zato sem ji dala zloženko. Poklic se ji je zdel zanimiv, posebej je bila navdušena nad
ergonomijo, saj kot je sama pripomnila ima zaradi dela bolečine v ledvenem delu hrbtenice zaradi
neprilagojene delovne površine. Njeno delo namreč zahteva veliko natančnosti, zato je pogosto v
sklonjenem položaju, kar predstavlja veliko obremenitev za ledveni del hrbtenice. Skupaj sva poskušali
najti nekaj rešitev za prilagoditev delovnega okolja in posledično zmanjšanje bolečine.

Andreja Tomažič



Ključavničarstvo Roman Janhar, s.p.
Ključavničarstvo Roman Janhar s.p. je majhno družinsko podjetje. Trenutno imajo zaposlene 4 osebe. 
Podjetje se ukvarja z obdelavo kovin, izdelavo konstrukcij, ograj, nadstreškov, izdelavo stavbnega 
pohištva, vzdrževanjem ter z montažo.

Izkušenj z zaposlovanjem invalidne osebe nimajo, saj je podjetje zelo majhno. Njihovo delo je fizično 
naporno, veliko je možnosti za padce. Praktično cel dan so na nogah, samo delo pa od njih zahteva zelo 
dobro fizično pripravljenost.

Za delovno terapijo v podjetju prej še niso slišali, zato sem jim jo na kratko predstavila ter priložila 
zloženko o delovni terapiji. Zaradi same narave dela, prenašanja težkih bremen, neugodnih položajev pri 
delu, sem jim predstavila tudi ergonomska načela v delovni terapiji. Pogovorili smo se o nekaterih 
ergonomskih prilagoditvah, ki bi lahko zmanjšale ponavljanje teh neugodnih položajev pri delu. 

Tinkara Janhar



ELEKTROSIGNAL, d. o. o
Elektrosignal je podjetje iz Celja, ki se ukvarja z elektroinštalacijami. Ponujajo elektroinštalacijska in 
elektromontažna dela, svetovanje, projektiranje, proizvodnjo, meritve in vzdrževanje. 

Zaposlenemu sem predstavila delovno terapijo, za katero je že slišal, vendar ni vedel točno, kaj delovni 
terapevti počnemo. Povedal je, da so pred leti imeli zaposleno osebo s statusom invalida, vendar z bolj 
kratek čas. O temu tudi ne razmišljajo, saj je delo bolj terensko.

Ker je nekaj dela tudi pisarniške narave, sem predstavila ergonomijo na delovnem mestu (pravilni 
položaji, zunanji dejavniki, ergonomske prilagoditve, raztezne vaje…), katerih informacij je bil vesel, saj 
so se mu zdele uporabne.

Leila Sojer



Filc d. o. o.
Filc d. o. o. je proizvodno podjetje, s sedežem v Škofji Loki. Od leta 2020 je del tehnološke skupine 

Freudenberg, s sedežem v Nemčiji. Ukvarja se s proizvodnjo iglanih netkanih tekstilnih in laminiranih 

materialov.

Filc ima izkušnje z zaposlovanjem invalidov, tako v proizvodnji kot v upravi. Nekaj jih dela skrajšani delovni 

čas (4 ure). Prav tako pa sodelujejo s podjetjem Želva, ki skrbi za čistočo prostorov in okolice.

Delovna terapija kot stroka jim je znana, vendar o njej niso vedeli veliko. Predstavila sem jim naš poklic, kje 

vse delovni terapevt lahko dela in kako bi lahko pomagal njim.

Meta Rejec



OKREPČEVALNICA RIŽOT-IN, 
KARMEN JOŠIĆ S.P.

Gostilna se nahaja v Luciji že 10 let. Ponujajo raznovrstno hrano s poudarkom na morskih dobrotah, 
znani pa so predvsem po njihovih odličnih rižotah.
Z delom z invalidi so imeli delne izkušnje. Njihov zasposleni je imel poškodbo zaradi katere je imel 
določene prilagoditve, npr. ni smel dvigovat več kot 2kg, morali so mu omogočiti več počitka med 
delom oziroma je imel deloma stoječe in deloma sedeče delo,... kar jim je povzročilo kar nekaj težav. 
Delavec je namreč bil kuhar in je to potem pomenilo da ni mogel več samostojno opravljati dela in so 
morali zaposliti dodatno osebo za pomoč. Okrepčevalnica Rižot-in je namreč manjša družinska gostilna 
in jim je to predstavljalo velik dodaten strošek.
Lastnica je še povedala »Z zaposlovanjem invalidov v naši gostilni je zato potreben premislek, kako bi in 
če bi ovirala invalidnost delovni proces. Če le-ta ne bi imela velikega vpliva, mogoče samo majhne 
prilagoditve, potem ne bi videla nobene težave pri zaposlitvi«.

Larisa Prelac



Storitve z gradbeno mehanizacijo, Švajger Dejan s.p.

Podjetje se ukvarja s prevozništvom, montažami in storitvami z avtodvigalom. Dela v skladu z drugimi 
podjetji Marles, Pergola, Kager hiše…občasno pa tudi z zasebnimi prevozi.

Zaposlenih trenutno nima nobenih oseb, ko sem ga vprašala o možnostih zaposlitve invalidne osebe je 
omenil, da je delo zelo fizično naporno in poteka predvsem na gradbiščih, zato zaposlitev invalidne 
osebe ni smiselna. Sam je tudi omenil, da čeprav podjetju gre dobro in ima zelo zaseden urnik o 
kakršnih koli drugih zaposlitvah ne razmišlja, saj raje dela sam.  

Opisal mi je povprečen dan v službi in ugotovila sem, da s področja varnostnih vidikov nima večjih 
težav, vendar sva se vseeno pogovorila o pomembnosti varnosti na delu in primerne ergonomije. 
O delovni terapiji je že slišal, vendar je prav dobro ne pozna, zato sem mu predstavila, kaj delovni 
terapevt počne in mu ponudila zloženko. 

Jasmina Jodl



BAR CVETLIČARNA ROŽA s.p.
Jaklič Maša S.P.

Bar Cvetličarna se nahaja v Trbovljah in se s svojo obrtjo ukvarja že od leta 2008. 
Najprej sem zaposleno vprašala če pozna delovno terapijo na kar je odgovorila, da je 
slišala za to le od kolegice, ki je svojega otroka nekoč peljala k delovni terapiji. 
Drugače je rekla, da ne ve s čem se delovni terapevt ukvarja zato sem ji izročila 
zloženko in ji predstavila naš poklic.

Spregovorili smo tudi nekaj besede glede ergonomije. Poučila sem jo o pravilni drži o 
tem kako bi lahko spremenila določene gibe pri delu in si olajšala delo. Pogovorile 
smo se tudi o tem kako naj pravilno dviguje težke predmete in si s tem lajša bolečine 
v hrbtenici, ki mi je omenila. 

Zaposlena ni vedela ali je lastnica kdaj razmišljala o zaposlitvi invalidov, tako da tega 
podatka ni imela. 

Patricia Jurić



ANA’S BEAUTY NAILS s.p

Anas beauty nails je podjetje, ki se ukvarja z urejanjem nohtov.

Lastnica Ana delovno terapijo pozna, saj pozna nekaj oseb, ki se oziroma so se izobraževale na tem

področju.

Predala sem ji nekaj informacij o zaposlovanju invalidov, saj se o tej temi nikoli ni pozanimala.

Zdelo se ji zelo pomembno, da tudi take osebe dobijo delo in priložnost za opravljanje dela, enako kot osebe

brez omejitev.

Čeprav sta salon in lokacija dostopni invalidnim osebam, meni, da take osebe žal zaradi narave dela ne bi

mogla zaposliti.

Pogovarjali sva se tudi o ergonomiji delovnega mesta, saj navaja, da ima bolečine v hrbtu zaradi položajev v

katerih dela.

Neja Mohorič



Mercator IP, d.o.o,- Kranjski kolaček
proizvodnja nudi slaščičarske izdelke s poudarkom na tradicionalni, ročni izdelavi. Gre za proizvodnjo s 

tradicijo v pripravi sladkih dobrot. Značilnosti proizvodnje so sledenje tradicionalnim receptom in postopkom 

ter uporaba svežih surovin slovenskega porekla.

To podjetje je invalidsko podjetje, zato imajo veliko izkušenj z zaposlovanjem invalidov. Povedali so mi, da 

morajo za ohranitev statusa invalidskega podjetja imeti tudi zaposlen določen delež invalidnih oseb. Vodja 

oddelka v Kranju je povedala, da tiste osebe, ki zmorejo več zaposlijo z bolj zahtevnimi deli, kot je dekoracija 

tort ostale pa z pakiranjem slaščic in pripravo embalaže, ter prevažanjem vozičkov iz nadstropja v 

nadstropje. Zavedajo se, da je zaposlovanje invalidnih oseb zelo pomembno, saj si želijo, da bi bili osebe z 

invalidnostjo bolj socialno vključene in bi imele občutek pripadnosti ter kompetentnosti.  Želijo si tudi 

spodbuditi in ozaveščati ostala podjetja o pomenu enakopravnosti in inkluzije ter zmanjševanju stigme in 

predsodkov glede invalidnosti. V podjetju so me bili zelo veseli, saj so že seznanjeni z delovno terapijo in 

delom, ki ga opravljamo. 

Iza Mrak



Delovno terapijo sem predstavila podjetniku, ki ima trgovino s čebelarsko, kletarsko ter 
vinogradniško opremo in izvaja razne vinske analize. 

Za delovno terapijo je že slišal, ni pa točno vedel, kaj delovni terapevti počnemo. Zato 
sem mu predstavila delovno terapijo in izročila zloženko. 

Podjetnik nima izkušenj z zaposlovanjem invalidov, saj je delo v podjetju v večini 
primerov fizično zahtevno, za analize pa je potrebno ustrezno znanje in velika mera 
natančnosti. 

Hana Čahuk

Podjetje želi ostati anonimno



Kovinoplastika Kogelnik, proizvodnja, storitve in trgovina, d.o.o.

Kovinoplastika Kogelnik je družinsko podjetje, ki se ukvarja s predelavo plastičnih mas in izdelavo orodij. 
Imajo delavnico za brizganje plastičnih mas, orodjarno ter samopostrežno avtopralnico. Podjetje se je 
ustanovilo leta 1984, ter ima trenutno 5 zaposlenih oseb.

Najprej sem zaposlene vprašala ali so že slišali za delovno terapijo in če vedo s čim vse se delovni 
terapevt ukvarja. Delovno terapijo sem jim bolj natančno predstavila ter jim izročila zloženko. 
Pogovarjali smo se tudi v ergonomskih prilagoditvah, ki bi jih lahko izvedli v njihovi delavnici. 
Predstavila pa sem jim še kako se pravilno dviguje in prenaša bremena.

Pogovarjali smo se tudi v zaposlovanju invalidnih oseb. Izkušenj s tem nimajo saj je podjetje majhno ter 
so zaposleni le družinski člani. Vendar pa se jim je zdelo zelo zanimivo, saj v tem področju niso vedeli 
veliko.   

Nika Kogelnik



TIKO PRO d.o.o
TIKO PRO d.o.o je uspešno svetovalno podjetje, ki pomaga različnim podjetjem in organizacijam pri 
pridobivanju nepovratnih in povratnih sredstev. 

Delovno terapijo sem predstavila direktorici, ki je za delovno terapijo že slišala. Presenetilo jo je, da 
delovni terapevti delujemo tudi na področju zaposlitvene rehabilitacije. Povedala je, da izkušenj z 
zaposlovanjem invalidov še niso imeli. Predstavila sem ji tudi ergonomijo ter možne načine prilagoditev 
delovnega mesta. Sama je ob tem povedala, da v pisarnah že imajo dvižne mize, saj lahko tako 
preklapljajo med stoječim in sedečim delom ter spodbujajo aktiven način življenja. Opisala sem ji tudi 
koristi, ki jih prinese zaposlovanje invalidov, nad katerimi je bila pozitivno presenečena. Na koncu 
pogovora je povedala, da se ji zdi poklic delovnega terapevta zelo zanimiv in razgiban. 

Nina Hudrap



Podjetje želi ostati anonimno
Delovno terapijo sem predstavila podjetniku, ki vodi manjšo družinsko vrtnarijo. Ukvarja se 
predvsem z vzgojo sezonskega cvetja, enoletnic, dvoletnic, balkonskega cvetja, krizantem ter 
vrtnih trajnic. Vrtnarija se razteza na površini 1 ha, od tega je 1500 m2 pokritih površin in ima  
zaposlenih 5 ljudi. 

Za delovno terapijo je sicer že slišal, vendar ni bil ravno prepričan o tem kaj počnemo. Zaradi 
tega sem mu na kratko predstavila delovno terapijo in mu izročila zloženko. 

Podjetnik nima izkušenj z zaposlovanjem invalidov, saj je delo na vrtnariji pretežno fizično in bi 
se težko našlo mesto zanje.

Ana Čahuk



Anže Počkar s.p.
Je manjša delavnica, ki se ukvarja s kovinarstvom. Delo poteka v delavnici in na terenu, glaven 
poudarek je na izdelovanju in postavljanju ograj in stopnic. Sprejemajo pa tudi naročila za večja podjetja 
(npr.Pipistrel). V kolektivu je zaposlenih pet delavcev, med katerimi ni nobenega invalida. Tudi nikoli ni 
bil zaposlen še noben invalid. 

Pogovarjala sem se z enim izmed glavnih uslužbencev, ki o delovni terapiji ne ve prav veliko oziroma ni 
še slišal za to. Povedala sem mu s čim se naša storka ukvarja ter kaj je pomembno za področje dela v 
njegovem primeru. Predala sem mu nekaj informacij o zaposlovanju invalidov, saj se o tej temi nikoli ni 
razmišljal. Zdelo se ji zelo pomembno, da tudi take osebe dobijo delo in priložnost za opravljanje dela.

Svetovala sem mu tudi glede ergonomskih prilagoditev, saj tako sam kot tudi ostali zaposleni, opažajo 
bolečine v križu.

Elizabeta Ličer



Podjetje želi ostati anonimno
Delovno terapijo sem predstavila podjetnici, ki vodi frizerski salon kjer ponuja frizerske storitve.

Za delovno terapijo je že slišala, vendar ni vedela točnega pomena in izvedbe, zato sem ji le to bolj
natančno predstavila ter ji izročila zloženko.

Podjetnica nima izkušenj z zaposlovanjem invalidov in nima niti želje po tem, saj je mnenja, da bi zaradi
prostorske stiske, hitrega tempa in napornega fizičnega dela to predstavljajo prevelik izziv za njeno
podjetje.

Špela Himelrajh



ZUKON s.p 
Podjetje sta ustanovila brata Uroš in Žan Kranjec.

Velika ljubezen do gibanja ju spremlja že od malih nog. Starša sta ju vzgajala v športnem duhu in na njiju 
prenesla veliko strast do gibanja, ki jo še danes nosita  s seboj.

Šport in zdrav odnos do telesa sta za njiju vrednoti, po katerih živita svoje življenje. In prav zaradi tega se je 
rodila ideja za linijo prehranskih izdelkov Zukon.

Izkušnje z  zaposlitvijo invalidne osebe nimajo, saj je podjetje z malo zaposlenimi.

Za delovno terapijo v podjetju še niso slišali, zato sem jim sama predstavila naš poklic, ker pa sta brata 
športnika s samo ergonomijo, katero sem jima prav tako predstavila nista imela težav.

Tajda Skalicky 



KBR Avtoprodaja s.p.

Kbr avtoprodaja je majhno podjetje v Kamniku, ki se ukvarja s prodajo rabljenih avtomobilov. 

Izkušenj z zaposlovanjem invalidov nimajo in ker imajo malo zaposlenih, o tem tudi nikoli niso razmišljali. 
Razložili so, da je delo fizično zahtevno in razgibano ter vključuje vožnjo različnih vozil, delo na terenu in 
včasih tudi dolga potovanja v države po Evropi, zato bi bila zaposlitev invalida težko izvedljiva.

Delovna terapija jim je bila pretežno nepoznana, zato sem jim stroko predstavil in izročil zloženko. 
Spregovorili smo o ergonomiji, nato pa sem si ogledal tudi pisarno, ki je bila primerna, od višine mize in 
postavitve ekrana, do podlog za zapestje in nastavljivega stola.

Jakob Košir
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